

慈善籌款活動 Raleigh Fundraising Events

雷利衝徑長征 (自2000年):

參賽者須以隊制形式 (2-24人) 須於不同時限內完成30至156公里的衝徑信徑。對參賽者來說, 絕對是耐力及團隊精神的考驗。
有關活動詳情, 請瀏覽大會網頁:
www.raleigh.org.hk/wilsontrail

Qualifying race of
Ultra-Trail du Mont-Blanc

Night
Walk 2 points
Night
Climb 4 points



For more details, please visit
www.ultratramb.com

Raleigh Challenge - Wilson Trail (RCWT) (since 2000):

Participants in a team of 2 to 24 must complete the Wilson Trail on a 30 to 156 km route in designated time limit which is definitely a test of participants' endurance and team works.
For more details, please visit the event website:
www.raleigh.org.hk/wilsontrail



雷利挑戰 - 山頭霸王 (自2000年):

隊制形式 (2-4人) 的兩日一夜慈善越野馬拉松競賽。跨山越嶺, 考驗參賽者的閱讀及山藝技巧, 耐力及團隊精神。參賽者須於大會指定地點露營。
有關活動詳情, 請瀏覽大會網頁:
www.raleigh.org.hk/rcmm

Raleigh Challenge - Mountain Marathon (RCMM) (since 2000)

In teams of 2 to 4, participants take up the RCMM challenge to test their map-reading skills, camping knowledge, team spirit and endurance in a two-day-one-night adventure.
For more details, please visit the event website:
www.raleigh.org.hk/rcmm



我們需要你的贊助和支持, 培育青年, 改變世界。
有關捐款/贊助詳情, 請致電(852) 8208 6026
與雷利計劃 (香港) 辦事處聯絡。
捐款港幣100元正或以上可憑收據申請扣稅。

We need your donations and support to
grow the youth to change the world.

For donation/sponsorship details, please contact our
Raleigh Hong Kong office at (852)8208 6026. Donation of
HK\$100 or above is tax-deductible.

聯絡我們 Contact Us

☎ : www.raleigh.org.hk
✉ : admin1@raleigh.org.hk
☎ : (852) 8208 6026



Raleigh Hong Kong



The Raleigh International (Hong Kong) Limited is a registered charity under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance. (Inland Revenue File no.: 91/3386)

Raleigh

Hong Kong
雷利計劃(香港)

戰挑於敢



Get
involved

www.raleigh.org.hk
www.raleighinternational.org

The Raleigh International (Hong Kong) Limited is a registered charity under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance. (Inland Revenue File no.: 91/3386)

宗旨 Objectives :

雷利計劃是一個國際慈善團體，旨在發展青年人領導才能及提高國際視野。參加者透過參與本地、國內及海外地區的義務工作，如社區建設、環境保護研究，以讓青少年得以了解自己。我們的香港義工遠赴海坦莫尼亞、哥斯達黎加遠地地區，展開為期長達之義務工作。當中青少年與不同文化及種族的人相處及交流，藉以挑戰自我，增強自信，及放眼世界，用行動實踐。



及艱辛的歷險旅程等，潛能及幫助落後社區。外如馬來西亞、及尼加拉瓜等國家的偉大星期的艱辛而具意義年與不同文化及種族彼此挑戰自我，增強自信，回饋社會。

Raleigh Hong Kong (RHK) is a registered charity committed to inspiring Hong Kong youth to explore their full potential through participation in programmes held locally and internationally. Our selected members, namely Venturers, by GETTING OUT THERE in remote areas like Malaysia Borneo, Tanzania, Costa Rica and Nicaragua, work in partnership with local communities to make a needed difference to their lives through sustainable community and environmental projects. Our mission is to inspire a generation to be all that they can be; to awaken a sense of life-purpose and belonging, and to unite them as part of a global community who can work together to face the challenges of the world we live.

雷利海外義工體驗 Raleigh Expeditions

由英國皇儲查爾斯王子於1984年號召而發起的雷利計劃。至今已參與過的30,000多名義工遍佈世界各地。已於43個國家完成了250個義工計劃。當中青少年與不同文化及種族背景的人相處及交流，藉此挑戰自我，增強自信及放眼世界，用行動實踐，回饋社會。

Founded by the HRH Prince Charles since 1984, Raleigh has inspired over 30,000 volunteers from all walks of life and nationalities. Our expeditions empower individuals to develop new skills, friendships, as well as to make a difference to communities and environment across the world.



從「雷利體驗」中蛻變

Make a **DIFFERENCE** in Your Life

為期五至十星期的海外義工體驗，讓本港年青人透過與來自不同國籍、種族及背景的參加者群策群力，在有限的資源及時間內完成各項對當地持續發展有幫助的項目，跳出香港，認識世界及自我。雷利計劃不但籌劃海外義務工作及歷險旅程，更凝聚了一群有共同理念及充滿熱誠的人；致力改善世界，與素未謀面的人合作，踏足陌生的地方，為當地社區服務，接受從未遇過的挑戰及感受想像以外的體驗，放眼世界。

Our Venturers (Hong Kong representatives) will take part in 5- to 10-week overseas voluntary services and adventure projects. Through completing sustainable projects in remote areas with participants from different countries, races and backgrounds under limited resources and time, the venturers have the opportunities to explore the world as well as themselves. Raleigh is not just about an expedition. It is about being part of a community of like-minded people: ordinary people who want to do something extraordinary with their lives, meet new friends and make a difference to the world with their determination.

我們的價值 Our Values

- 認識自我，探索世界 DISCOVERY
- 勇於承擔，敢於挑戰 COURAGE
- 誠實正真，關懷社區 INTEGRITY
- 熱情主動，行動實踐 DRIVE



**A Raleigh Expedition is Not Just for Life.
It is a Way of Life.**

項目包括 Projects include :

社區建設
Community Work



區險挑戰
Adventure Projects



生態保育及科學研究
Environmental Scientific Researches



The Raleigh International (Hong Kong) Limited is a registered charity under the supervision of the Inland Revenue Commission. Inland Revenue File No. 917390.

The Raleigh International (Hong Kong) Limited is a registered charity with a charity number of 917390. Inland Revenue File No. 917390.